
                                    SCHRIFTELIJKE VRAGEN 

 

Onderwerp: voorgenomen kap 10 vleugelnoten 

 

Aan de voorzitter van de gemeenteraad      

                      Den Haag, 12 januari 2014 

Geachte voorzitter, 

De gemeente heeft op 3 december een kapvergunning aangevraagd voor 10 vleugelnoten aan de 

Haringkade. Deze bomen hangen ter hoogte van de Cremerbrug aan de overzijde van de Haringkade 

over het water. De overhangende kruinen van de noten nemen veel ruimte in het vaarwater dat ook 

recreatief wordt gebruikt voor bootjes. Er zou sprake zijn van verminderd overzicht op de vaart. Vier 

jaar geleden was er ook sprake van overhangende kruinen maar toen is er, met succes, gekozen voor 

snoei in plaats van kap. 

Naar aanleiding hiervan stelt GroenLinks, onder vermelding van artikel 30 van het Reglement van 

orde, de volgende vragen: 

 

1. Is het college met GroenLinks van mening dat de vleugelnoten de Haringkade sieren? Graag 

een toelichting op uw antwoord. 

2. Kan het college uitleggen waarom er gekozen wordt voor kap en niet, zoals vier jaar geleden, 

voor snoeien?  

3. Heeft het college navraag gedaan over het meest geschikte tijdstip voor snoeien van 

vleugelnoten? 

4. Is het college bereid van de kap van deze 10 bomen af te zien en te kiezen voor snoeien? Zo 

nee, waarom niet? 

 

Inge Vianen 

 


